



Chunyan He

Beijing

+86 10 8525 4631
chunyan.he@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun, Ms. He practiced for eight years with King & Wood Mallesons.

Ms. He is skilled at handling all kinds of difficult and complex dispute resolution cases, especially securities litigation/compliance, corporate litigation, real estate and construction disputes, financial disputes, contract and tort disputes, etc. She has a solid theoretical foundation in civil and commercial law and provides perennial legal counsel services to many large state-owned enterprises and private enterprises.

Ms. He has represented clients in hundreds of litigation cases, with the total amounts in dispute surpassing RMB 10 billion. She has handled a number of nationwide landmark cases, including: a civil compensation case for misrepresentation of securities of a listed company, which is known as the first major case of claims involving A-shares; a civil compensation case of an A-share listed company exempted from compensation for securities misrepresentation; the first administrative supervision case in the securities industry; a series of cases of a nationally renowned beverage company over control and equity disputes, which were also the first series of civil and commercial cases of first instance since the establishment of the Supreme People's Court; the first case of judicial determination that a shareholder's failure to disclose information regarding an offshore equity holding on behalf of others of a listed company involving VIE structure did not constitute damage to the company's interests; and the case of a dispute over the ownership of the "Ming Dynasty Cellar", which is the core asset of a nationally renowned listed company in the liquor industry.

EDUCATION

China University of Political Science and Law, Master of Law.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

Ranked among the list of LEGALBAND 30 Under 30 (a list of top 30 lawyers in China under the age of 30), 2017

"Outstanding Party Member" of Beijing Chaoyang Lawyers Association, 2018

Lecturer of course entitled "Legal Negotiation" at the Legal Practice Lecture Hall of China

University of Political Science and Law, 2020

DAWKINS Top Ranked Lawyer for Capital Markets - Securities Compliance & Litigation in China, 2022

China Business Law Journal Rising Stars 2023

CLECSS Top Ten Outstanding Young Lawyers 2023

PUBLICATIONS

Ms. He is devoted to the theoretical research of commercial and securities litigation, has authored multiple publications on practical issues in relevant fields, and has participated in drafting the Practice Guidelines of All China Lawyers' Association for Lawyers to Handle Litigations of Civil Compensation for Securities Misrepresentation.

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



何春艳

北京

+86 10 8525 4631
chunyan.he@hankunlaw.com

业务领域

- 争议解决

工作经历

加入汉坤之前，曾在北京市金杜律师事务所工作八年。何春艳律师擅长处理各类疑难复杂的争议解决案件，尤其是证券合规/证券诉讼、金融纠纷、公司诉讼、合同纠纷、房地产及建设工程纠纷等等。何春艳律师具有扎实的民商法学理论基础，并为多家大型国有企业、民营企业提供常年法律顾问服务。

何春艳律师执业以来已代理了数百起诉讼案件，标的金额数百亿，并处理了多起全国范围内的标杆性案件，包括某行业首例跨境证券监管案件；市场首批 ETF 操纵证券市场案；某号称 A 股索赔第一大案的上市公司证券虚假陈述民事赔偿案件；某 A 股上市公司免于赔偿的证券虚假陈述民事赔偿案件；某新三板券商免于赔偿的证券虚假陈述民事赔偿案件；某全国著名饮料公司控制权争夺及股权争议系列案件，也是最高院成立以来的首批一审民商事案件；某最高院再审提审的破产重整担保纠纷案件；某贸仲仲裁裁决成功撤销案件；涉及 VIE 架构的上市公司并购中，首例司法认定股东未披露境外股权代持信息不构成损害公司利益案件；某全国著名酒业上市公司核心资产的“明代酒窖”权属纠纷案件等。

教育背景

中国政法大学，法学硕士。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

何春艳律师曾获 2017 年度 LEGALBAND“中国律界俊杰 30 强”，2022 年度 DAWKINS 资本市场-证券合规与诉讼中国顶级律师，2023 年度 China Business Law Journal《商法》中国业务法律新星（Rising Stars 2023），2023 年度 CLECSS 十大杰出青年律师，2023 年度律商联讯“40 岁以下精英”，2025 年度 ALB China 十五佳律师新星，2025 年度 LEGALBAND 菁英榜争议解决律师 20 强，2025 年度名律堂中国法律先锋榜：争议解决大律师（诉讼），2026 年度 LEGALBAND 证券与资本市场：合规与诉讼中国顶级律师，2026 年度 The Litigation 口碑之选：出庭律师 10 强。

最近出版物

何春艳律师关注证券诉讼/证券合规的理论研究，发表了较多相关领域的实务文章，参与编写

《中华全国律师协会律师办理证券虚假陈述民事赔偿诉讼业务操作指引》；受邀独家撰写《Lexology Panoramic：证券诉讼》中国篇。

工作语言

中文、英文